
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  

Datum 20 februari 2024 
Onderwerp 040-2024-Raadsvragen vliegbasis Woensdrecht als 

alternatief voor Eindhoven Airport 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Onlangs is bekend geworden dat Eindhoven Airport naar schatting vijf maanden dicht gaat voor een 

volledige renovatie van de start- en landingsbaan. De werkzaamheden vinden op zijn vroegst plaatst 

in 2027. 

Jaarlijks vervoert de luchthaven bijna 7 miljoen passagiers. Deze reizigers zullen via andere 

luchthavens vervoerd moeten gaan worden. We begrijpen dat Vliegbasis Woensdrecht hiervoor een 

alternatief zou kunnen zijn om vluchten op te vangen als Eindhoven Airport in 2027 maandenlang 

dicht is. 

Op vliegbasis Woensdrecht maken, naast militaire vliegtuigen, nu ook al burgertoestellen gebruik van 

het asfalt. Tot en met heden geldt het echter nu alleen voor het onderhoud van de toestellen. De 

aanvliegroute naar de vliegbasis is over Wouwse Plantage en recht over Nispen. 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen; 

1.      Bent u bekend met de mogelijkheid dat er alternatieven worden onderzocht voor vertrek een 

aankomst van burgertoestellen ter opvang van de reizigers vanaf Eindhoven? 

2.      Bent u voornemens om actief actie te ondernemen om u te laten informeren over de eventuele 

uitwijk naar Woensdrecht en welke consequenties dit heeft voor de omgeving en onze gemeente? 

3.      Bent u bereid hierover z.s.m. na ontvangst van de uitkomst de raad en inwoners een 

terugkoppeling te geven? Zo ja, op welke termijn verwacht u dat te kunnen doen? 

4.      Mocht Woensdrecht als reëele optie uit de bus komen als tijdelijke (gedeeltelijke) vervanging 

van Eindhoven Airport moeten er dan aanpassingen gedaan worden wat betreft vergunningen etc.? 

Zo ja, welke en wat zijn hiervan de consequenties? En worden deze aanpassingen dan van tijdelijke 

aard? 

5.      Verwacht u met eventuele tijdelijke stijging van luchtverkeer op Woensdrecht extra overlast voor 

de inwoners in onze gemeente? En zo ja, wat zijn de mogelijkheden voor de gemeente om deze 

overlast tot het minimum te beperken? 

 

Namens de Roosendaalse Lijst, 

Marco Schillemans en Stijn van Looveren 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Bent u bekend met de mogelijkheid dat er alternatieven worden onderzocht voor vertrek 

een aankomst van burgertoestellen ter opvang van de reizigers vanaf Eindhoven? 

Het is ons bekend dat Eindhoven Airport na 2027 tijdelijk 5 maanden dicht is voor onderhoud aan de 

startbaan en het verbeteren van het ILS-systeem. Er wordt op dit moment onderzocht welke 

luchthavens / vliegvelden binnen de landsgrenzen een alternatief kunnen zijn voor de opvang van de 

reizigers. 

2.      Bent u voornemens om actief actie te ondernemen om u te laten informeren over de 

eventuele uitwijk naar Woensdrecht en welke consequenties dit heeft voor de omgeving en 

onze gemeente? 

Uit het artikel van BN/DeStem van zaterdag 24-2-2024 blijkt dat de gemeente Woensdrecht niet is 

geïnformeerd over het idee dat vliegveld Woensdrecht een alternatief kan zijn voor Eindhoven Airport. 

Wij hebben geïnformeerd bij Woensdrecht en er is geen plan met betrekking tot dit onderwerp 

bekend. Omdat deze ontwikkeling slechts via de schrijvende media bekend is gemaakt, gaan wij 

verder geen actie ondernemen. 

3.      Bent u bereid hierover z.s.m. na ontvangst van de uitkomst de raad en inwoners een 

terugkoppeling te geven? Zo ja, op welke termijn verwacht u dat te kunnen doen? 

Op basis van de beschikbare informatie kunnen wij deze vraag niet beantwoorden. 

4.      Mocht Woensdrecht als reëele optie uit de bus komen als tijdelijke (gedeeltelijke) 

vervanging van Eindhoven Airport moeten er dan aanpassingen gedaan worden wat betreft 

vergunningen etc.? Zo ja, welke en wat zijn hiervan de consequenties? En worden deze 

aanpassingen dan van tijdelijke aard? 

Op basis van de beschikbare informatie kunnen wij deze vraag niet beantwoorden. 

5.      Verwacht u met eventuele tijdelijke stijging van luchtverkeer op Woensdrecht extra 

overlast voor de inwoners in onze gemeente? En zo ja, wat zijn de mogelijkheden voor de 

gemeente om deze overlast tot het minimum te beperken? 

Op basis van de beschikbare informatie kunnen wij deze vraag niet beantwoorden. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,                                  De burgemeester, 

                    


